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ENERGIE

Renteswaps  -  Gebruik

Op dinsdag 3 mei berichtte De Tijd over de financiële implicaties van de renteswaps. 

Door de keuze van de federale overheid om in het najaar van 2014 bepaalde rentes op 
de schuld vast te klikken op de rentevoeten van dat moment, betaalt zij nu meer 
rentelasten dan anders het geval was geweest. Dat zou de federale overheid 2,3 miljard 
kosten: 1 miljard in 2015 en 1,3 miljard in 2016. Het betreft dus een substantieel bedrag 
met een significante impact op de beleidsruimte. 

1. Heeft de Vlaamse Regering tijdens deze legislatuur eveneens geopteerd voor 
renteswaps? Zo ja, wanneer werd deze beslissing genomen?

2. Is er, indien er sprake is van swaps op de rente, net zoals bij de federale overheid 
sprake van extra kosten ten gevolge van dalende rentetarieven die omwille van de 
swaps niet benut kunnen worden? Zo ja, wat is het geschatte verlies voor 2015 en 
2016?



BART TOMMELEIN
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BEGROTING, FINANCIËN EN 
ENERGIE

ANTWOORD 
op vraag nr. 265 van 9 mei 2016
van JAN BERTELS

De Vlaamse overheid heeft geen rentevoeten op voorhand vastgeklikt door middel van 
renteswaps.


